
Konak’ta çocuklar
tarihini öğrendi  n 3’te

Gezici Kütüphane
Karabağlar’da n 2’de
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Tbmm Başkanı Numan
Kurtulmuş, yeni "süreç"le
ilgili komisyon için
TBMM'deki partilere yazı
gönderdi. Partilerden, 31
Temmuz saat 17.00'ye
kadar isim istedi. n 4’te

Türkiye yanıyor
Canlar YİTİrİlDİ
TÜrkİYe, iklim krizinin acı
sonuçlarını alevlerle boğuşarak
yaşıyor. Kavurucu sıcakların
vurduğu ülkemiz bir de
Sakarya’dan Karabük’e,
Eskişehir’den Antalya’ya,
İzmir’e kadar birçok noktada
çıkan orman yangınlarını
söndürmek için uğraşıyor.
Canların yitirildiği, ocakların
söndüğü bu amansız
mücadelede sormadan
edemiyoruz, Türk Hava
Kurumu’nun yangın söndürme
uçakları niye hangarlarda
bekletiliyor diye.

İZPa’Dan uYarı
meVSİm normallerinin
üzerindeki sıcaklıkların etkili
olduğu İzmir, günlerce orman
yangınları ile mücadele etti.
Yerleşim yerlerini de etkileyen
yangınlar İzmir için hala ciddi risk
oluşturuyor. “İzmir’de Orman
Yangını Riskinin Mekânsal
Analizi” raporunu hazırlayan İzmir
Planlama Ajansı da bu tehlikeye
dikkat çekti. Raporda İzmir’de
artan kuraklık, beşeri baskılar ve
iklim değişikliğinin etkileriyle
orman yangınlarının sıklığının
önemli ölçüde arttığı belirtildi.
n mürvet kubay’ın haberi Sayfa 5’te

Türkiye, bir yandan kavurucu Temmuz sıcakları ile bunalırken diğer yandan orman yangınlarıyla boğuşuyor.
Sakarya’dan Karabük’e, Eskişehir’den Antalya’ya kadar ülke genelinde bir çok kenti alevler sarmış durumda

TÜrkİYe Büyük Millet
Meclisi eski Başkanı Bülent
Arınç, tutuklu Beylikdüzü
Belediye Başkanı  Murat
Çalık'ı İzmir Atatürk Eğitim
ve Araştırma Hastanesi'nde
ziyaret etti. n 4’te

10 İLDE ORMAN YANGINLARIYLA AMANSIZ MÜCADELE

Mobilyacılara
Tugay’dan destek
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay, İzmir Ticaret Odası’nın
ev sahipliğinde Mobilya Sektör
Buluşmaları’na katıldı. Başkan Tugay
mobilyacılara birlikte hareket etme
tavsiyesinde bulundu. n 6’da

Dikili OTB’ye
‘Dünya’ katkısı
Türkiye ve Avrupa’nın en büyük
teknolojik seralarından Dikili Jeotermal
Isıtmalı Sera Organize Tarım
Bölgesi’nin Dünya Bankası’ndan
alacağı 30 milyon dolarlık destek, 65
milyon dolara çıkarıldı.  n 6’da

Çeşme’de sular kesildi
siyaset gündemi ısındı
çeşme'De içme suyu krizi, ChP’li
çeşme belediyesi ile ak Parti İlçe
Teşkilatı arasında polemiğe dönüştü.
belediye başkanı lal Denizli,
karareis barajı-Salman Göleti’nin
tamamlanmadığını belirtirken, ak
Parti çeşme İlçe başkanı Pınar Özen
"algı peşindeler" dedi. n4’te

İZSu yetkilileri "Su kurulu" oluşturuldu-
ğunu belirterek, kurul’un 1 ağustos'ta
toplanarak uygulanacak resmi su kesinti
programını açıklayacağı belirtildi.  

1 Ağustos’ta toplantı

Arınç’tan Çalık’a
hastanede ziyaret

Açılım komisyonu için
Kurtulmuş isim istedi

Başkan Tutdere'nin 
ev hapsi kaldırıldı

GÖreVDen
uzaklaştırılan
Adıyaman Belediye
Başkanı
Abdurrahman Tut-
dere'nin ev hapsi
mahkemece kal-
dırıldı, yurt dışı yasağı
sürecek. n 4’te

İzmir ve Bilecik afet alanı ilan edildi
İçİşlerİ Bakanı Ali Yerlikaya, 27
Haziran-24 Temmuz tarihleri arasında
meydana gelen orman yangınları

hakkında bilgi verdi. Yerlikaya, Bilecik
ve İzmir'in 'Genel Hayata Etkili Afet
Bölgesi' ilan edildiğini duyurdu. n5’te

'Bir felaketle karşı karşıya kaldık'
Cumhurbaşkanı Erdoğan yangın-
larla ilgili açıklamalarda bulundu.  Er-
doğan, "Yangınlar Karabük,

Safranbolu, Antalya Gazipaşa, Uşak,
Sivaslı'da sürüyor. Büyük felaketle
karşı karşıyayız" dedi. n 5’te

LAL
DENİZLİ

PINAR AYYILDIZ
ÖZEN
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İzmir Ekonomi Üniversitesi (İEÜ)
Elektrik-Elektronik Mühendisliği Bölümü
Dr. Öğretim Üyesi Ayça Kumluca Topallı,
TÜBİTAK’ın 7.5 milyon liralık desteğiyle
hayata geçen ‘Yapay zeka destekli akıllı
üretim asistanı’ projesinin paydaşı oldu.
Üniversite-sanayi bütünleşmesinin güzel bir
örneği olan proje kapsamında Dr. Topallı,
dünyaca ünlü Beko markası için
hazırlanacak ‘akıllı üretim asistanının’
geliştirilme sürecinde danışmanlık desteği
verecek. İki yıl içinde, özel bir yazılım
geliştirilerek tamamlanması hedeflenen
akıllı üretim asistanı, tesislerde oluşan
verimlilik kaybını en aza indirecek ve
üretimde yüksek kalite standardını
sağlayacak. Dr. Topallı’ya çalışma
sürecinde İEÜ mezunları Mert Can Basut
ve Pelin Balkaya da destek sağlayacak.

Bakan Kacır törende
TÜBİTAK Yapay Zeka Ekosistem

Çağrısı Sözleşme İmza Töreni, Sanayi ve
Teknoloji Bakanı Mehmet Fatih Kacır,
İstanbul Valisi Davut Gül ve TÜBİTAK
Başkanı Prof. Dr. Orhan Aydın’ın
katılımıyla gerçekleşti. Akademi ile
sanayiyi biraraya getiren törende, İEÜ
Rektörü Prof. Dr. Yusuf Hakan Abacıoğlu
da yer aldı. Üniversite olarak projenin
paydaşı olmaktan duyduğu mutluluğu dile
getiren Prof. Dr. Abacıoğlu, çalışmalarında
tüm ekibe başarılar diledi. Projeye ilişkin

detaylı bilgiler veren Dr. Ayça Kumluca
Topallı ise, çalışmanın Beko, Visea
Innovative, İzmir Ekonomi Üniversitesi ve
TÜBİTAK BİLGEM Yapay Zeka
Enstitüsü ortaklığında gerçekleşeceğini
belirtti. 

Projeye büyük önem verdiklerini ve
ortaya güzel bir model çıkarmayı
hedeflediklerini ifade eden Dr. Topallı,
“Beko için özel geliştirilecek proje

kapsamında yapay zeka tabanlı bir akıllı
üretim asistanı yazılımı geliştireceğiz.
Asistan sayesinde zaman tasarrufunu
artırmayı ve iş gücünü en iyi şekilde
yönetmeyi hedefliyoruz. Projeye ilişkin
detaylı bilgileri, ilerleyen dönemde
paylaşacağız” diye konuştu.

Günümüzde bilginin, en az sermaye
kadar değerli bir üretim faktörü olduğuna
dikkat çeken Dr. Topallı, “Üniversiteler,

bilginin üretildiği, geliştirildiği ve toplumla
paylaşıldığı en önemli kurumlardan biri.
Sanayi ise bu bilginin ürüne, hizmete ve
değere dönüştüğü alan. Dolayısıyla bilgi ile
üretimin buluşma noktası olan üniversite-
sanayi işbirliği; sürdürülebilir kalkınmanın,
rekabet gücünün ve inovasyonun da
anahtarı. Çalışmalara destek sağlayacağım
için gurur duyuyorum” ifadelerini kullandı.
HABER MERKEZİ

Bornova Belediyesi’nin Yaz Açıkhava
Sinema Günleri, Büyükpark’ta “Kolonyo
Cumhuriyeti” ile başlayıp
Pınarbaşı’nda “Hedefim
Sensin” filmiyle devam etti. 

Mahalle halkı yaz
akşamının tadını gazoz
ve patlamış mısır
eşliğinde çıkarırken,
aileler ve komşular
birlikte nostalji dolu bir
sinema keyfi yaşadı.

Bornova Belediyesi’nin
17 Temmuz’da başlattığı açık
hava sinema organizasyonu, 14 Ağustos’a kadar
10 farklı mahallede sürecek. Her hafta farklı bir

noktada kurulacak dev perdeyle, Türk
sinemasının sevilen komedi filmleri mahallelere

neşe taşımaya devam edecek.
Bornova Belediye Başkanı Ömer
Eşki, bu tür etkinliklerin mahalle

kültürünü canlandırdığını ve
kent yaşamına değer kattığını
belirterek, “Bornovalılar
birlikte gülmeyi, birlikte
eğlenmeyi hak ediyor. Açık

hava sinemalarıyla sadece bir
filmi değil, dayanışmayı ve

birlikte yaşam kültürünü de
paylaşıyoruz. Bornova’nın her köşesine

kültürü, sanatı ve kahkahayı ulaştıracağız.” diye
konuştu. SİMGE AKBULUT

‘Akıllı üretim’ yolda 
Üniversite-sanayi bütünleşmesinin örneği olan ‘Yapay zeka destekli akıllı üretim asistanı’ projesinin
paydaşı olan İzmir Ekonomi Üniversitesi, TÜBİTAK Yapay Zeka Ekosistem Çağrısı İmza Töreni’ne katıldı

Türkiye’nin dört bir yanında
düzenlediği festivallerle gençleri
müzikle buluşturan Milyon Yapım,
yepyeni bir festivalle Ege sahillerini
müzikle buluşturdu. Bu yıl ilk kez
düzenlenen Milyonfest Didim, Didim
Tavşanburnu Kamp Alanı’nda
başladı. Festivalin ilk gününde Siyah
Sahne’de sahne alan Duman,
geçtiğimiz günlerde hayatını
kaybeden metal müziğin efsane ismi
Ozzy Osbourne anısına Black
Sabbath’ın kült şarkısı Paranoid’i
seslendirdi. Duman’ın bu duygusal
performansı festivalin ilk gününe
damga vurdu. HABER MERKEZİ

Ozzy Osbourne’a 
duygusal veda

DİDİM

Kentleşme, kent planlama, yerel yönetim, çevre
sorunları, çevre hukuku, imar hukuku ve kent
sosyolojisi ile ilgili alanlarda bilim dünyasına
önemli eserler kazandıran, gerek Türkiye’de,
gerekse yurt dışında yazılmış binlerce kitap ve
makalede çalışmaları referans gösterilen Prof.
Dr. Ruşen Keleş, İzmir’de imza günü etkinliği
düzenledi.
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay ve İzmir Büyükşehir Belediyesi Genel
Sekreter Yardımcısı Prof. Dr. Pınar Okyay da
etkinliğe katılanlar arasındaydı. Başkan Tugay,
Alsancak Yakın Kitapevi’ndeki buluşmada

Keleş’in “Başka Bir Aşk İstemez”, “Yerinden
Yönetim Ve Siyaset” ile “Yeşil Yeni Düzen”
kitaplarını imzalattı.

Kitaplarını aldı
Tugay, Keleş’in imzasını taşıyan “Kent Hukuku”,
“Yerinden Yönetim”, “Türkiye ve Mülkiye
Üzerine”, “Kentleşme Politikası”, “100 Soruda
Çevre”, “Kent Bilim Terimleri Sözlüğü”, “Eski
Ankara’da Bir Şehir Tipolojisi”, “Kente ve Ülkeye
Karşı İşlenen Suçlar”, “Kıbrıs Yılları”, “KentBilime
Adanan Bir Yaşam” kitaplarını da satın aldı.
HABER MERKEZİ

Tugay, Keleş’in imza gününe katıldı

İzmir Doğalgaz ve İzmir
Fotoğrafçılar Odası işbirliğiyle bu yıl
12’ncisi düzenlenen “Fotoğraflarla
Esnaflarımız” konulu fotoğraf yarışması
sonuçlandı. Türkiye’nin dört bir
yanından, 65 farklı ilden gelen rekor
katılımla gerçekleşen yarışmada, esnafın
hikâyesini yansıtan yüzlerce fotoğraf jüri
tarafından değerlendirildi.

Yarışma kapsamında 3 eser
dereceye girerken, 3 eser ise mansiyona
değer bulundu. Ayrıca 24 eser
sergilenmeye seçilerek sanatseverlerle
buluşmaya hak kazandı. Bu eserler
arasından belirlenen 3 fotoğrafa ise Özer
Sanat Özel Ödülü verildi.

Yarışmaya gösterilen yoğun başvuru
hem fotoğraf sanatına duyulan ilgiyi
hem de esnaf kültürüne verilen değeri
bir kez daha ortaya koydu. Fotoğraf
severler arasında artık geleneksel bir
nitelik kazanan yarışma, bu yıl da
amatör ve profesyonel katılımcıları
biraraya getirdi. Jüri üyeleri, yarışmaya
katılan 2 bin 989 eseri titizlikle
inceleyerek seçim sürecini tamamladı.
Her bir eser; özgünlük, konuya bağlılık,
içerik ve teknik yeterlilik gibi kriterler
doğrultusunda değerlendirildi.

Jüri üyelerinin değerlendirmesi

sonucu dereceye giren eser sahiplerine
ödülleri teslim edildi. Yarışmanın
birincisi Muzaffer Murat İlhan(Denizli)
25 bin lira, ikinci Esengül Alıcı Biber
(İstanbul) 15 bin lira, üçüncü Bünyamin
Çadırcı (Şanlıurfa) 8 bin lira ile
ödüllendirilirken; mansiyona değer
görülen eser sahipleri, Mehmet Karaca
(Kahramanmaraş), Tacettin Yüksel
(İstanbul), Derviş Özcan (Mersin) 4’er
bin lira ile ödüllendirildi. Özer Sanat
Özel Ödülüne layık görülen eser
sahipleri ise Esra Kapıcıoğlu (İstanbul),
Kadir Tezel (İstanbul), Volkan

Karagülleoğlu (Kocaeli) oldu.
Derece ve sergilenmeye hak

kazanan eserler, düzenlenecek bir
sergiyle sanatseverlerin beğenisine
sunulacak. Sergi tarihine ilişkin detaylı
bilgilere www.izmirgaz.com.tr
adresinden ulaşılabilecek. İzmir
Doğalgaz’ın sosyal sorumluluk projeleri
kapsamında sürdürülebilir hâle getirdiği
bu anlamlı yarışma, önümüzdeki
yıllarda da fotoğraf sanatını ve toplumu
ilgilendiren çeşitli konu başlıklarını bir
araya getirmeye devam edecek. 
NİSAN GÜÇLÜ

Gezici Kütüphane
Karabağlar’daydı
Karabağlar Belediyesi, çocuklara kitap
okuma alışkanlığı kazandırmak ve
kültürel gelişimlerine katkı sağlamak
amacıyla “Gezici Kütüphane” projesini
hayata geçirdi. Karabağlar
Kaymakamlığı, Karabağlar İlçe Halk
Kütüphanesi ve İnci Vakfı’nın katkılarıyla
yürütülen proje, ilçedeki farklı
mahallelerde yoğun ilgiyle
karşılanıyor. Gezici
Kütüphane, 5 Eylül’e
kadar Karabağlar’ın
birçok
mahallesinde
çocuklarla
buluşmaya
devam edecek.
Özellikle ilkokul
çağındaki
öğrencileri
hedefleyen proje,
kış aylarında da
okullarda
sürdürülecek çeşitli
etkinliklerle devam
edecek. Karabağlar Belediye Başkanı
Helil Kınay, gezici kütüphane aracını
ziyaret ederek yürütülen çalışmalar
hakkında yetkililerden bilgi aldı. Başkan
Helil Kınay, çocukların kitaplara kolay
erişimini sağlamak ve okuma kültürünü
yaygınlaştırmak adına bu tür projelere
büyük önem verdiklerini belirtti.
HABER MERKEZİ

Bornova’da ‘Açık Hava’ sinema keyfi

‘Esnaf hikâyeleri’nin
en güzel fotoğrafı seçildi 

TÜBİTAK Yapay Zeka Ekosistem Çağrısı Sözleşme İmza Töreni, Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mehmet Fatih
Kacır, İstanbul Valisi Davut Gül ve TÜBİTAK Başkanı Prof. Dr. Orhan Aydın’ın katılımıyla gerçekleşti.

Karşıyaka Belediyesi tarafından
yapımı tamamlanan Zübeyde Hanım
Sosyal Tesisi’nde yaz dönemi kursları
başlıyor. Resim ve örgü alanında
verilecek ücretsiz eğitimlerden
faydalanmak isteyen vatandaşlar
merkezden başvuru yapabiliyor.
Belediye Başkanı Yıldız Ünsal,
“Zübeyde Hanım Sosyal Tesisi ile
vatandaşlarımızın ç içe olabileceği
yeni bir yaşam alanı oluşturduk. Bu
merkezde; eğitim, sanat ve
paylaşımın gücüyle Karşıyaka’daki
toplumsal bağları daha da
kuvvetlendireceğiz” dedi.
HABER MERKEZİ

Zübeyde Hanım’da 
yaz kursu başlıyor

KARŞIYAKA

Son günlerde etkisini artıran aşırı
sıcaklar, sadece insanlar için değil,
sokakta yaşayan hayvanlar için de
ciddi bir yaşam tehdidine dönüşmüş
durumda. Bu duruma kayıtsız
kalmayan Cumhuriyet Halk Partisi
Kemalpaşa Gençlik Kolları, ‘Gelin
birlikte yaşatalım’ çağrısıyla ilçedeki
park ve uygun noktalara su kapları
yerleştirerek dayanışma çalışmasına
imza attı. Gençlik Kolları Başkanı
Mehmet Deviren, “Kaplardaki sular
azaldığında ya da tükendiğinde,
Kemalpaşalı hemşehrilerimizden
destek bekliyoruz” diye konuştu.
HABER MERKEZİ

Gençler: Gelin
birlikte yaşatalım 

KEMALPAŞA

Kemalpaşa Belediyesi, ilçenin tarihine
ışık tutan önemli bir projeyi daha
hayata geçiriyor. Uzun süredir atıl
durumda bulunan ve Cumhuriyetin
kurucusu Gazi Mustafa Kemal
Atatürk’ün 9 Eylül 1922 gecesi
konakladığı yer olarak bilinen Atatürk
Anı Evi, restorasyon çalışmalarıyla
yeniden hayat buluyor. Tarihi mirasın
yaşatılmas amacıyla Başkan Mehmet
Türkmen, Kemalpaşalılara çağrıda
bulundu. Başkan Türkmen, tarihi
değeri olan belge, eşya ve hatıraların
Anı Evi’ne bağışlanarak kent
hafızasına kazandırılması için tüm ilçe
halkını davet etti. HABER MERKEZİ

Atatürk Anı Evi
yeniden canlanıyor

KEMALPAŞA
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İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay, Pamucak’ta
düzenlenen TMMOB Şehir Plancıları
Odası 13’üncü Yaz Eğitim Kampı’nda
öğrencilerin konuğu oldu. Gençlerin
kentsel dönüşüm, afetler, yerel yönetim
ve ülke gündemine ilişkin sorularını
yanıtlayan Başkan Tugay, şehir ve
bölge plancılığının kamusal alanları
düzenleme sorumluluğu taşıdığının
altını çizdi. Genç şehir plancılarını
yerel yönetimlere katılımcı olmaya
davet eden Başkan Tugay,
“Belediyelere karşı bir önyargı var.
Belediyeler, insanları işe alma kurumu
olarak görülüyor. Belediyeler sadece
kuru kuru siyaset yapılan, birilerinin
boş boş konuştuğu yerler değil.
Gerçekten iyi şeylerin olduğu yerler.
Daha iyisinin de olması için sizlerin de
katılması lazım” dedi.

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay, Efes Selçuk
Belediyesi ev sahipliğinde bu yıl
13’üncüsü yapılan Türk Mühendis ve
Mimar Odaları Birliği (TMMOB) Şehir
Plancıları Odası 13. Yaz Eğitim
Kampı’na konuk oldu. Selçuk Pamucak
Sahili’nde düzenlenen etkinlik
kapsamında Türkiye’nin dört bir
yanından gelen 68 şehir ve bölge
planlama öğrencisi, geleceğe yön
vermek için bir haftalık kampta
buluştu. Kamp kapsamında, TMMOB
Şehir Plancıları Odası Genel Başkanı
Akif Burak Atlar’ın moderatörlüğüyle
düzenlenen panelde, Başkan Dr. Cemil
Tugay ve Efes Selçuk Belediye Başkanı

Filiz Ceritoğlu Sengel, gençlere
deneyimlerini aktararak öğrencilerin
sorularını yanıtladı. Başkanlar
buluşmada gençlerin iklim krizinden
kentsel dönüşüme, katılımcı
yönetimden ülke ve kent siyasetine,
afetlerden yerel yönetime uzanan çok
sayıda sorusuna yanıt verdi.

Başkan Tugay, oturumda ilk olarak
üniversite yıllarıyla ilgili bir soruyu
cevapladı. Üniversite yıllarında
haksızlıklara karşı direnişini anlatan
Başkan Tugay, şehir plancılığı
öğrenimi gören gençleri, şimdiden
belediye başkanlığını, siyaseti
düşünmeye davet etti. Belediye
başkanlığı dönemindeki yol haritasıyla
ilgili soruya yanıt veren Başkan Tugay,

“Çok fazla problem var, çok fazla konu
var. Zaman çok hızlı geçiyor.
Tutuklama, cezaevi umurumda değil.
Hakikaten gerçek üstü bir durum
yaşıyoruz. Asıl konuyu unutmamak
lazım. Hızla ve süratle
yaşayamadığımız bir dünyaya doğru
gidiyoruz. Önünüzde uzun bir yaşam
var ama bunu söylemek zorundayız.
Bizim 20 yaşında düşünmediğimiz,
farkında olmadığımız sorunlu bir süreci
yaşayacak olduğunuzu biliyorsunuz.
Çocuklarımla da konuştuğumda
anlıyorum ki tedirginler, kaygılılar ve
korkuları var. İnsanı tedirgin eden,
korkutan bir durum olduğu ortada.
Dünyanın dengesi bozuldu. Binlerce
yıllık medeniyet tarihine rağmen halen

bir insanın başka bir canlının haklarına
saygı duyulmasıyla ilgili eşik seviyesini
geçemedik. İnsanların ve diğer
canlıların yaşam haklarına saygının
olmadığı bir dünyadayız. Bunun
korkutucu olması çok normal. İnsan
olmanın birkaç özelliği var.
Mücadeleden vazgeçmeden, işin
doğrusuna götürmeyi başarabilen bir
varlık insan. Bunun yolunu
bulabilirseniz, hissederek bulabilirseniz
bilgi sahibi olmam lazım, adaletli
olmam lazım, bu dünyayı paylaştığım
başka varlıkların haklarına saygı
duymam lazım, bu şekilde kendimi
terbiye etmem lazım derseniz başarılı
olabilirsiniz. Eğer bunu becerebilirsek
sorunları çözebiliyoruz” diye  konuştu.

Stratejiler belirleyeceğiz
Şehir ve bölge plancılığının

öneminden söz eden Başkan Tugay,
“Belediye başkanlığımın ilk döneminde
şöyle bir şansım oldu; çok özel şehir ve
bölge plancısı arkadaşlarınızla çalışma
imkanım oldu. Onlarla beraber bir evre
geçirdik. Şehir plancılığı, aslında
insanların kurdukları medeniyetlerin
nasıl yaşanması gerektiğini her
boyutuyla planlayan bir meslek dalı. Bu
mesleğin sahipleri de tam olarak bunun
farkında değil. O yol,  bir şehir
plancısını Zeki Yıldırım’ı İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nin genel
sekreteri yaptı. Bir diğer şehir Plancısı
Koray Velibeyoğlu, İzmir Planlama
Ajansı (İZPA) başkanı oldu” dedi.
HABER MERKEZİ

TMMOB Şehir Plancıları Odası Yaz Kampı’nda konuşan Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil  Tugay, “Belediyeler

boş konuşmaların yapıldığı yerler değil, gerçek işlerin üretildiği kurumlardır” diyerek gençlere çağrıda bulundu

Konak Belediyesi’nin okulların
kapanmasıyla birlikte faaliyete başlayan
Çocuk Yaz Programı, miniklere hem öğretici
hem de keyifli bir tatil sunmaya devam ediyor.
7-10 ve 11-14 yaş gruplarına yönelik
programın en dikkat çekici etkinliklerinden
biri olan Kültürel Miras Çocuk Atölyesi,
çocuklardan büyük ilgi görüyor. 

Konak’ın farklı merkezlerinde düzenlenen
atölye çalışmasıyla çocuklar, yaşadıkları
kentin tarihi ve kültürel değerlerini daha
yakından tanıma fırsatı buluyor. Etkinlik
boyunca kentin tarihi ve kültürel mirası
hakkında bilgiler edinen çocuklar, geçmişle
bağ kurarak bu değerleri korumanın önemini

dair farkındalık kazanıyor. Öte yandan
programda yer alan kültür gezisi kapsamında
Agora Ören Yeri’ni gezen çocuklar, binlerce
yıllık tarihi dokuyu keşfediyor.

Kültürel mirasla bağ kuruluyor
Çocukların yaşadıkları kente aidiyet

duygusu geliştirmesinin önemine dikkat çeken
Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu, “Çocuklarımızın eğlenirken
öğrenmesini ve kültürel mirasımızla bağ
kurmasını çok önemsiyoruz. Bu atölye ve
geziler sayesinde çocuklarımız, kentin tarihine
tanıklık ediyor ve korumanın önemli olduğunu
kavrıyor” dedi. NİSAN GÜÇLÜ

Çeşme’de deniz ekosistemini korumak için
‘Temiz Çeşme Temiz Deniz’ hareketi başladı. Bu
kapsamda olarak bilimin rehberliğinde doğayla
uyumlu, dayanışmacı bir yerel yönetim anlayışın
hayata geçti. Yapılan gala gecesi ile  ‘Temiz
Çeşme Temiz Deniz’ programı anlatıldı. Çeşme
Belediyesi, Türk Deniz Araştırmaları Vakfı
(TÜDAV) ve Turkuaz Kıyı Çevre Fonu iş birliği ile
düzenlenen programda konuşan Belediye
Başkan Yardımcısı Durmaz, Çeşme’nin
mavisine sahip çıkmak ve bu çevreci ve kamucu
yolun ne kadar kararlı ve bilimsel temellere

dayandığını göstermek için bir araya geldiklerini
belirtti. Durmaz, “Çeşme Belediyesi olarak
“Temiz Çeşme Temiz Deniz” hareketi ile bir
zihniyet dönüşümünü de temsil ettik.
Çalıştaylarla bilimsel raporlarla, kıyı temizliği ile
yüzülebilir bir deniz için atılan somut adımlarla
ete kemiğe büründü. Bu sürecin ilk adımını Ekim
2024’te TÜDAV iş birliği ile gerçekleştirdiğimiz
Çeşme Yarımadası Deniz Çevresi Sorunları ve
Çözümleri Çalıştayı ile attık. 4 oturumda deniz
ekosistemininden biyoçeşitliliğe, mavi
ekononomiden kirlilik mücadeleye uzanan

kapsamlı tartışmalar yürüttük. Bu çalıştayın
çıktıları sadece akademik değil; aynı zamanda
somut çözüm önerileri ile dolu bir yol haritasıydı.” 

Durmaz, ayrıca, 5-11 Haziran Çevre Koruma
haftası kapsamında Çeşme Belediyesi İklim
Değişikliği ve Sıfır Atık, Temizlik İşleri ve Afet İşleri
Müdürlüğü, TÜDAV, AKUT, üniversiteler ve
gönüllü çevre dostları ile birlikte, ilçede kıyı, dip
ve çevre temizlikleri gerçekleştirdiklerini ve
farkındalık oluşturmak amacıyla “Temiz Çeşme
Temiz Deniz” sloganı ile panel düzenlendiğini de
hatırlattı.HABER MERKEZİ

‘Temiz Çeşme, Temiz Deniz’ hareketi

ŞEHİR PLANCILARI ODASI EĞİTİM KAMPINA KATILAN TUGAY GENÇLERE SESLENDİ: 

‘Belediyeler kuru
siyaset yeri değildir’

Konak’ta  eğlenerek öğreniyorlar

326 Temmuz  2025 CumartesiHABERLER

İşçilere 92 bin TL
promosyon verildi

Şehzadeler Belediyesi ile Halkbank
arasında yenilenen promosyon
protokolü kapsamında, belediye
memur ve kadrolu işçilerini kapsayan
91 bin TL + bin TL paraf puan olmak
üzere toplam 92 bin TL ödeme
yapıldı. 42 aylık anlaşma çalışanlar
tarafından memnuniyetle karşılandı.
Şehzadeler Belediye Başkanı Gülşah
Durbay, “Görev yapan tüm
personelimiz, büyük bir özveriyle
çalışmaktadır. Görevde olduğumuz
süre boyunca personelimizin
haklarını korumak ve iyileştirmek
adına adımlar atmaya devam
ediyoruz” dedi.  HABER MERKEZİ

ŞEHZADELER

Başkan Duman 
muhtarlarla buluştu

Buca Belediye Başkanı Görkem
Duman, mahalle muhtarlarıyla
biraraya geldi.  Muhtarlarla
gerçekleştirilen toplantıların,
sorunların çözümü noktasında
kendilerine büyük bir ivme
kazandırdığını ifade eden Görkem
Duman, “Hayal ettiğimiz Buca
hedefine doğru hızlı adımlarla
ilerlerken en önemli yol
arkadaşımız muhtarlar oluyor.
Çünkü onlar mahallelerimizin sesi.
İhtiyaçları en iyi bilenler onlar.
Yanımızda olmaları bize büyük
güç katıyor” diye konuştu.
HABER MERKEZİ 

BUCA
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Çeşme'de içme suyu seviyelerinin
kritik seviyeye düşmesiyle başlayan
kriz, CHP’li Çeşme Belediyesi ile AK
Parti İlçe Teşkilatı arasında siyasi
polemiğe dönüştü. Belediye Başkanı
Lal Denizli, Karareis Barajı-Salman
Göleti projesinin halen
tamamlanmadığını ve DSİ’nin gerekli
çalışmaları yürütmediğini belirtirken,
AK Parti Çeşme İlçe Başkanı Pınar
Ayyıldız Özen "Proje tamamlandı, algı
peşindeler" dedi.

Barajlar alarm veriyor
Çeşme’nin ana su kaynağı olan

Kutlu Aktaş Barajı’nda doluluk oranı
yüzde 4.24’e, yani yalnızca 679 bin
metreküpe kadar düştü. Aşırı
sıcaklar ve artan nüfus nedeniyle su
tüketimi rekor seviyeye ulaştı.

İzmir Büyükşehir Belediyesi
kuraklık ve artan su tüketimi
nedeniyle Çeşme’de su
kesintisine başlayacağını
duyurdu. 25 Temmuz’dan
itibaren her gece 23.00-
06.00 saatleri arasında
ilçenin tamamında
periyodik kesinti
uygulanacak.

Çeşme Belediye

Başkanı Lal Denizli, ilçedeki su
kesintilerinin sorumlusunun Devlet Su
İşleri olduğunu iddia etti. Denizli,
Karareis-Salman Göleti projesinin
2023’te yüzde 72’sinin tamamlandığını
ancak geçen sürede ilerleme
sağlanamadığını, bu durumun
sorumlusunun DSİ olduğunu söyledi.

Çeşme Belediyesi’nden de süreçle
ilgili açıklama yayınlandı. Belediye,
baraja su aktarım projesiyle ilgili
DSİ'nin üzerine düşeni yapmadığını
iddia etti.

Açıklamada şunlara yer verildi:
"Çeşme'nin içme suyu ihtiyacının

karşılandığı Kutlu Aktaş Barajı'nın
iklim krizinden kaynaklı olarak

ihtiyaca cevap verecek seviyenin
altında kaldığı tespit edilmiş, ilgili
kurumlarla çalışmalar başlatılmış,
Karareis Barajı ve Salman

Göleti'nden İZSU Ildır
Deposuna su aktarılmak
üzere başlanan projenin
Ekim 2023 tarihinde
yüzde 72'sinin hazır
olduğu DSİ tarafından
resmi yazışmalarda
bildirilmiştir. 20 Ocak
2025 itibarıyla 6.879

metrelik içme suyu

iletim hattı İZSU tarafından
tamamlanmıştır. Ocak 2025'te İZSU
tarafından DSİ'ye resmi yazı
gönderilerek DSİ'nin arıtma tesisi ile
baraj-depo sistemlerini devreye alması
durumunda sistemin su ile işletmeye
alınabileceği belirtilmiştir.

5 Şubat 2025'te DSİ'den gelen
yanıtta çalışmaların yüzde 95'inin
tamamlanmış olduğu belirtilmesine
rağmen bugüne dek hat devreye
alınmamıştır. Çeşme'nin su ihtiyacının
turizm sezonu da öngörülerek ivedilikle
karşılanması için İZSU tarafından
DSİ'ye bu tarihten sonra 15 Nisan 2025
ve 10 Temmuz 2025 tarihlerinde 2
resmi yazı daha gönderilmiş fakat
tarih bildirilen bir cevap
alınamamıştır. Tüm bu sürecin
sonucunda yetki sahibi
İZSU'nun Çeşme'de tedbiren su
kesintileri uygulamasına
başlamak durumunda kaldığını
Çeşme halkına üzüntülerimizle
bildiririz. Çeşme'de 25
Temmuz Cuma gününden
itibaren her gece 23.00'ten
sabah 06.00'ya kadar su
kesintisi uygulanacaktır.
Devlet Su İşleri projeden
su aktarımı sağladığı

takdirde su kesintisi sorunu
yaşanmayacaktır. Kamuoyuna saygıyla
duyurulur."

AK Parti Çeşme İlçe Başkanı Pınar
Ayyıldız Özen ise Çeşme
Belediyesi’nden yapılan açıklamaya
karşılık verdiği yanıtta, “Algı
operasyonu yapılıyor. 33 km’lik iletim
hattı, terfi merkezleri, 23 bin 760
metreküp kapasiteli arıtma tesisi
tamamlandı. En geç 25 Ağustos’ta
içme suyu verilmeye başlanacak. Hatta
İZSU isterse bugün bile Karareis’ten
gelen ham suyu klorlayarak kullanıma
sokabilir” dedi.

İZSU yetkilileri ise Karareis’ten su
temini için DSİ’nin aktif çalışma

yürütmesi gerektiğini belirterek,
"DSİ çalışma başlatmadan
kullanıma geçemeyiz"
açıklamasında bulundu. Ayrıca
yaşanan su krizi nedeniyle "Su

Kurulu" oluşturulduğunu
belirten yetkililer, Kurul’un 1

Ağustos'ta toplanarak
İzmir geneli
uygulanacak resmi su
kesinti programını
açıklayacağı
belirtildi.
MÜRVET KUBAY

Yüzde 4 doluluk oranıyla alarm veren Kutlu Aktaş Barajı, siyaseti karıştırdı. Çeşme’deki su kesintileri
ile ilgili olarak Başkan Denizli DSİ’yi suçlarken, AK Parti İlçe Başkanı Özen “Algı operasyonu’’ dedi

Çeşme’de sular kesildi
siyaset gündemi ısındı
Çeşme’de sular kesildi
siyaset gündemi ısındı
Çeşme’de sular kesildi
siyaset gündemi ısındı

Çeşme’de sular kesildi
siyaset gündemi ısındı
Çeşme’de sular kesildi
siyaset gündemi ısındı

Arınç: Tutukluluk
istisnai olmalı

Türkiye Büyük Millet Meclisi (TBMM)
eski Başkanı Bülent Arınç,
tutuklandıktan sonra görevinden
uzaklaştırılan Beylikdüzü Belediye
Başkanı Mehmet Murat Çalık'ı tedavi
gördüğü  İzmir Atatürk Eğitim ve
Araştırma Hastanesi'nde ziyaret etti.
Çalık'la yüz yüze görüşemediğini
ancak doktorlarının kendisini
bilgilendirdiğini ifade eden Arınç,
"Tedavisi devam ediyor. Geçmişte
yaşadığı bazı rahatsızlıkların
nüksetme ihtimali var. Burada önemli
olan hastanelerde verilen güzel
hizmetlerin yanında Adli Tıp'ın bir türlü
müspet karar vermemesi. Ben
herkese insaf, merhamet, vicdan
tavsiye ediyorum" dedi. "Çalık'ın
tutuksuz yargılanmasını diliyorum"
ifadelerini kullanan Arınç, "Tutukluluk
istisnai olmalıdır" dedi.
HABER MERKEZİ

ÇALIK’A ZİYARET

VELİ-DER, LGS iptali için dava açtı

AK PARTİLİLER VE CHP’LİLER, SU ÜZERİNDEN SİYASETİ DE KENT GÜNDEMİNE TAŞIDI

LGS Skandalı yargıya taşındı: Sınav iptali
davası ve suç duyurusunda bulunuldu

2025 LGS sonuçlarının ardından torpil,
usulsüzlük ve soru sızıntısı iddiaları
kamuoyunda infiale yol açtı. Cumhuriyet’in
yayımladığı haberlerin ardından 29 eğitim
yöneticisi hakkında soruşturma başlatılırken,
Cumhuriyet Gazetesi Haber Müdürü Can Uğur
hakkında ise halkı alenen yanıltıcı bilgiyi
yayma suçlamasıyla soruşturma açıldı.
Cumhuriyet’in haberine göre, Öğrenci Veli
Derneği de sınavın iptali için mahkemeye
başvurdu. VELİ-DER (Öğrenci Veli Derneği)
tarafından yapılan açıklamada şu sorular
yöneltildi:

- Bakanlık, sınav kitapçıklarının dağıtımına
dair yönetmeliğe rağmen soruların sınav
bitmeden gruplarda paylaşılmasına nasıl göz
yummuştur?

- 719 öğrencinin tam puan aldığı bir
sınavda başarı dağılımının bu denli anormal
olması nasıl açıklanacaktır?

- Fen, Anadolu ve Sosyal Bilimler
liselerinin kontenjanları azaltılırken; imam
hatip ve meslek liselerinin kontenjanlarının
artırılması hangi gerekçeyle yapılmıştır?

VELİ-DER, sınavın iptali talebiyle idare
mahkemesine başvururken, Milli Eğitim
Bakanlığı hakkında da suç duyurusunda
bulundu. Dernek açıklamasında,
"Çocuklarımızın geleceğini kimsenin
çalmasına izin vermeyeceğiz" denildi.

VELİ-DER "kamucu, eşitlikçi, laik ve
bilimsel" bir eğitim sistemi çağrısını yineledi.
Şaibelerin derinlemesine araştırılması,
sonuçların yeniden değerlendirilmesi ve
kamuoyunun aydınlatılması talep edildi.
HABER MERKEZİ
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TBMM Başkanı Numan Kurtulmuş, yeni
"süreç"le ilgili komisyon için TBMM'deki
partilere yazı gönderdi. Partilerden, 31
Temmuz saat 17.00'ye kadar komisyon için
isim vermeleri istendi. "Terörsüz Türkiye" adlı
altında başlatılan süreç kapsamında
Meclis'te kurulacak komisyonun üye dağılımı
belli oldu.  TBMM Başkanı Numan
Kurtulmuş'un siyasi parti gruplarına
gönderdiği yazıya göre, TBMM'de "Terörsüz
Türkiye" olarak adlandırılan sürece yönelik
kurulacak 51 kişilik komisyonda AKP 21,
CHP 10, DEM Parti ve MHP 4'er, İYİ Parti ve
Yeni Yol 3'er milletvekili ile temsil edilecek

Ayrıca, TBMM'de grubu bulunmayan HÜDA
PAR, Yeniden Refah, TİP, EMEP, DSP ve DP
de komisyonda 1'er milletvekili
bulunduracak. Öte yandan DEM Parti,
komisyona 4 üyesinin ismini bildirecek. Buna
göre DEM Parti kurulması planlanan
komisyon için Halkların Demokratik Kongresi
(HDK) Eş Sözcüsü ve Erzurum Milletvekili
Meral Danış Beştaş, Antalya Milletvekili
Saruhan Oluç ile İstanbul Milletvekili Cengiz
Çiçek'i belirlemişti. Edinilen bilgiye göre,
dördüncü üyenin koordinatör olarak görev
yapacağı ve Grup Başkanvekillerinden biri
olacağı kaydedildi. HABER MERKEZİ

Partilerin üye dağılımı belli oldu

Başkan Tutdere'nin
ev hapsi kaldırıldı

Görevden uzaklaştırılan Adıyaman
Belediye Başkanı Abdurrahman
Tutdere'nin ev hapsi kaldırıldı, yurt dışı
yasağı sürecek. Tutdere için "Konutu
terk etmeme" şeklinde adli kontrol
kararı verilmişti. Tutdere, 8
Temmuz'dan bu yana ev hapsinde
bulunuyordu. CHP Genel Başkan
Yardımcısı Burhanettin Bulut, sosyal
medya hesabından yaptığı
paylaşımda, "Adıyaman Belediye
Başkanımız Abdurrahman
Tutdere’nin ev hapsi kararı kaldırıldı.
Bu karar, adaletin yerini bulması değil;
en başından bu yana hukuksuz olan
bir sürecin geç de olsa
düzeltilmesidir" dedi.  Bulut, "Şimdi
bir hukuksuzluk daha düzeltilmeli
AAbdurrahman Tutdere, görevine
yeniden dönmelidir" çağrısını yaptı.
HABER MERKEZİ

ADIYAMAN

Diploma iptaline 
ödül gibi atama

Silivri Cezaevi'nde tutuklu bulunan
İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB)
Başkanı ve Cumhuriyet Halk
Partisi'nin (CHP) Cumhurbaşkanı
Adayı Ekrem İmamoğlu'nun
diplomasının iptaline yol açan raporu
hazırlayan YÖK Denetleme Kurulu
Başkan Vekili Ercan Özkan, raporun
ardından Mart 2025'te aynı göreve bu
kez başkanlığa asaleten atandı. t24
yazarı Tolga Şardan, "İmamoğlu’nun
diplomasından sonra dikkat çeken
atama!" başlıklı yazısında
İmamoğlu’nun diplomasını araştıran
YÖK Denetleme Kurulu'na vekaleten
başkanlık eden Ercan Özkan'ın,
kurulun Şubat 2025'te İmamoğlu
aleyhine rapor hazırlamasının
ardından bu göreve asaleten
atandığını belirtti.
HABER MERKEZİ

İMAMOĞLU

Pınar Ayyıldız Lal Denizli
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Türkiye, iklim krizinin acı
sonuçlarını alevlerle boğuşarak
yaşıyor. Kavurucu sıcakların
vurduğu ülkemiz bir de Sakarya’dan
Karabük’e, Eskişehir’den
Antalya’ya, İzmir’e kadar birçok
noktada çıkan orman yangınlarını
söndürmek için uğraşıyor. Canların
yitirildiği, ocakların söndüğü bu
amansız mücadelede sormadan
edemiyoruz, Türk Hava
Kurumu’nun yangın söndürme
uçakları niye hangarlarda
bekletiliyor diye.

Sakarya-Bilecik hattı
Geyve Hacılar Mahallesi'nde

başlayıp Bilecik’in Osmaneli
ilçesine sıçrayan yangın büyüyerek 7
köyün tahliyesine neden oldu.
Sakarya-Bilecik kara yolu zaman
zaman ulaşıma kapanırken, yöre
halkı traktör ve tankerlerle söndürme
çalışmalarına destek veriyor.
Dumanlar Bursa semalarını
kaplarken, kentte is kokusu ve kül
yağışı etkili oldu.

Karabük'te 1 gözaltı
Safranbolu ve Ovacık’ta çıkan

yangınlarda 10 köy boşaltıldı.
Şüpheli B.K. 2.77 promil alkollü

yakalandı. Muhtarın ifadesiyle
yangını başlatmış olabileceği iddia
edildi. Gece boyu süren karadan
müdahalelere gündüz havadan
destek sağlandı.

Eskişehir’de 10 şehit
Seyitgazi'de büyüyen yangın

Afyonkarahisar’a sıçradı. Sarıcaova
köyü boşaltıldı. Yüzde 20’ye düşen
nem ve şiddetlenen rüzgar alevleri
güçlendirdi. Yangın bölgesinde 10
görevli şehit oldu. Çiftçiler çukurlar
açarak yangının tarlalarına
ulaşmasını engellemeye çalıştı.

Kontrol altında
Sarnıç Mahallesi'nde çıkan

yangına 4 uçak, 10 helikopter ve çok
sayıda kara ekibi müdahale etti. 5
saat sonra kontrol altına alınan
yangında soğutma çalışmaları
sürüyor. Dikili’de çöplük alandan
yayılan yangın da makilik alana
sıçramış, gece saatlerinde kontrol
altına alınmıştı.

Manisa OSB’ye tehdit
Yunusemre ilçesinde çıkan

yangın, OSB ve trafo merkezine
yakınlığı nedeniyle büyük risk
oluşturdu. Hızlı müdahale

sayesinde yangın büyümeden
kontrol altına alındı.

Tavuk kümesinde çıktı
Mudurnu Yüzüncü Yıl Kurtlar

köyünde boş bir tavuk kümesinde
başlayarak ormana sıçrayan yangın,
1 helikopter ve çok sayıda ekibin
müdahalesiyle söndürüldü. Köylüler
traktörleriyle destek verdi.

Antalya alev alev
Aksu, Muratpaşa ve Manavgat’ta

eş zamanlı orman yangınları çıktı.
Aksu'ya bağlı Fatih Mahallesi'nde
başlayan orman yangını, rüzgârın
etkisiyle Yurtpınar Mahallesi’ndeki
Perge Antik Kenti ’ne sıçradı.
Aksu'da bazı kulübeler yandı, iki eve
alevler sıçradı. Muratpaşa Güzeloba
Mahallesi’ndeki yangın ise kısmen
kontrol altına alındı. Manavgat
Değirmenli’deki yangın yerleşim
yerlerini tehdit ediyor. Hava
sıcaklığının 39.5 derece, nemin ise
yalnızca yüzde 15 olduğu bölgede
yoğun müdahale sürüyor. Tarım ve
Orman Bakanlığı ile AFAD
yetkilileri vatandaşları anız
yakmamaları, piknik ateşine dikkat
etmeleri konusunda uyardı.
MÜRVET KUBAY

Mevsim normallerinin üzerindeki
sıcaklıkların etkili olduğu İzmir, günlerce
orman yangınları ile mücadele etti. Yerleşim
yerlerini de etkileyen yangınlar İzmir için
hala ciddi risk oluşturuyor. “İzmir’de Orman
Yangını Riskinin Mekânsal Analizi”
raporunu hazırlayan İzmir Planlama Ajansı
da (İZPA) bu tehlikeye dikkat çekti. Raporda
İzmir genelinde artan kuraklık, beşeri
baskılar ve iklim değişikliğinin etkileriyle
orman yangınlarının sıklığı ve etkisinin
önemli ölçüde arttığı belirtildi. 

Bu çerçevede, İzmir Planlama Ajansı
tarafından il genelindeki orman yangını
riskini mekânsal olarak haritalamak ve
önleyici müdahale planlamalarına veri
temelli katkı sağlamak amacıyla kapsamlı bir
analiz gerçekleştirildiği ifade edildi.

Elde edilen veriler ışığında nihai orman
yangını risk haritası oluşturuldu. Buna göre
İzmir’in yüzölçümünün yaklaşık yüzde 43’ü

orta risk, yüzde 33’ü yüksek risk, yüzde 7’si
ise çok yüksek risk grubunda yer aldı. Riskin
yoğunlaştığı bölgeler genellikle kırsal-
kentsel geçiş zonlarında kızılçam
ormanlarının bulunduğu, eğimli ve sıcak
alanlar olarak belirlendi. 

Yine insan etkisinin yoğunlaştığı tarım
yapılan yerleşim alanları çevreleri de riskli
olarak değerlendirildi.

Haziran 2025’te meydana gelen
Mordoğan, Foça (Yeniköy), Gaziemir-Buca
ve Seferihisar yangınlarına yönelik
karşılaştırmalar sonucunda, bu yangınların
büyük oranda modeldeki yüksek risk sınıfları
ile örtüştüğü görüldü. Çalışma, İzmir
özelinde orman yangını önleyici stratejilerin
geliştirilmesi, erken uyarı sistemlerinin
güçlendirilmesi ve müdahale kapasitesinin
artırılması açısından yönlendirici karar
destek aracı sunmayı amaçlıyor.
HABER MERKEZİ

Türkiye’nin dört 
yanı, yangın yeri
Türkiye, bir yandan kavurucu Temmuz sıcakları ile bunalırken diğer
yandan orman yangınlarıyla boğuşuyor. Sakarya’dan Karabük’e,
Eskişehir’den Antalya’ya kadar birçok noktayı alevler sarmış durumda

Türkiye'de yaz aylarının
kabusu haline gelen orman

yangınlarına karşı hem
havadan hem karadan

yoğun bir mücadele sürüyor.
Ancak Tarım ve Orman

Bakanlığı envanterinde aktif
olarak kullanılan araçlara

rağmen, Türk Hava
Kurumu’na (THK) ait 12

yangın söndürme uçağının
hangarlarda kaderine terk

edilmesi dikkat çekiyor.
Yangınlara müdahalede

kullanılan araçlar:
Havadan müdahale gücü

105 Helikopter
26 Yangın Söndürme Uçağı

(Bir kısmı ABD ve
Kanada’dan kiralandı)

14 İnsansız Hava Aracı (İHA)
Karadan müdahale araçları

1686 Arazöz
2655 İlk Müdahale Aracı

831 Dozer ve Loder (iş
makineleri)

12 THK uçağı 
hangarda yatıyor

12 THK uçağı 
hangarda yatıyor

12 THK uçağı 
hangarda yatıyor

12 THK uçağı 
hangarda yatıyor

12 THK uçağı 
hangarda yatıyor

İçişleri Bakanı Ali
Yerlikaya, 27 Haziran-24
Temmuz tarihleri arasında
meydana gelen orman
yangınları hakkında bilgi
verdi. Yerlikaya, Bilecik ve
İzmir'in 'Genel Hayata Etkili
Afet Bölgesi' ilan edildiğini
duyurdu

İçişleri Bakanı Ali
Yerlikaya, orman
yangınlarında son bir aylık
bilançoyu paylaştı. Yerlikaya,
başlatılan soruşturmalar
neticesinde 27 kişinin
tutuklandığını belirtti.

27 Haziran-24 Temmuz
tarihleri arasında meydana
gelen orman yangınlarında
AFAD tarafından bin 191
personel ve 198
Arama/Kurtarma aracı,
Jandarma Genel
Komutanlığından 8 bin 953
Personel ve 18 hava aracı,
Emniyet Genel
Müdürlüğünden 1.675
Personel, 3 Helikopter ve 129

TOMA, Sahil Güvenlik
Komutanlığından 237
personel görev aldığını
belirten Yerlikaya, "Orman
yangınlarında 120
mahalleden vatandaşlarımız
tedbir amacıyla güvenli
bölgelere alındı. Tehlike
sonrası vatandaşlarımızın
dönüşü sağlandı" dedi.

Yangınlar nedeniyle,  311
konut, 16 iş yeri ve 50 ahırın
yıkık ve ağır hasarlı olduğu
belirlendiğini söyleyen

Yerlikaya'nın paylaşımında şu
ifadelere yer verildi:

"Bilecik ve İzmir
illerimizde 'Genel Hayata
Etkili Afet Bölgesi' ilan edildi.
İzmir’de 56, Bilecik’te 26,
Sakarya’da 3 olmak üzere
toplamda 3 ilimizde 85
konteyner kurulumu
gerçekleştirildi. AFAD
tarafından zarar için toplam
128 milyon 492 bin 242 TL
ödenek gönderildi.”
HABER MERKEZİ

Cumhurbaşkanı ve AKP Genel
Başkanı Recep Tayyip Erdoğan
Cuma namazı sonrası gündeme
ilişkin açıklamalarda bulundu,
soruları yanıtladı. Orman
yangınlarına dair son durumu
paylaşan Erdoğan, "Yangınlar
Karabük, Safranbolu, Antalya
Gazipaşa, Uşak, Sivaslı'da devam

ediyor. Buralarda 27 uçak şu anda
aktif. 105 helikopterle yangın
söndürme faaliyetleri devam
ediyor. 6 bin kara aracı ve 25 bin
personel bu mücadeleyi
sürdürüyor" yanıtını verdi.
Erdoğan, şunları söyledi: "27 uçak
yangınları söndürmek için
çalışıyor. Çok büyük bir felaketle

karşı karşıya kaldık. Bütün
itfaiyeci kahramanlarımız
ellerinden gelen her türlü
kahramanlığı yaptılar. Ateş
çemberi içerisinde kalan bu
kahramanlar oralarda
sıyrılamadılar, şehitlerimiz
ebediyete uğurlandı."
HABER MERKEZİ

526 Temmuz 2025 CumartesiHABERLER

NEM DÜŞTÜ, RÜZGAR ŞİDDETLENDİ. 10 İLDE ORMAN YANGINLARIYLA AMANSIZ MÜCADELE SÜRÜYOR

İZPA’dan uyarı:
İzmir risk altında

İzmir ve Bilecik afet
alanı olarak ilan edildi

'Çok büyük bir felaketle 
karşı karşıya kaldık'
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İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay, İzmir Ticaret Odası’nın
(İZTO) ev sahipliğinde Ege İhracatçı
Birlikleri'nin katkıları ve Mobilya
Dernekleri Federasyonu'nun (MOSFED)
organizasyonu ile düzenlenen Mobilya
Sektör Buluşmaları’na katıldı. Programda
mobilya sektörünü doğrudan etkileyen ve
sektörün geleceğine yön veren tasarım, yeşil
ekonomi, markalaşma ve ihracat gibi
başlıklarda değerlendirmeler yapıldı.  

Sektörün geleceği
Mobilya sektörünün geleceğinin ele

alındığı toplantıda konuşan İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, “Hepimiz mutlaka şehrimizin,
ülkemizin kalkınması için çalışmalıyız. Bu
tür buluşmaları önemsiyorum. Özellikle son
yıllarda ülkemizde ve dünyada yaşanan
ekonomik gerileme, hemen her sektörde
üretimin düşmesi, işyerlerinin kapanması,
işsizliğin artması gibi konular çok can
yakıyor. Sektöre dair beni en fazla
markalaşma ve pazarlama konuları üzüyor.
Bu konularda İzmir’in istenilenin gerisinde
olduğuna dair rahatsızlık var” dedi.

Ülkemizde hemen hemen her sektörde
tasarım, markalaşma ve pazarlama sorunu
olduğunu belirten Tugay, “Mobilya köklü
bir geçmişe sahip sektörlerden. Büyük bir

potansiyeli olduğu ortada. Bunu
değerlendirmek için hepimize görevler
düşüyor. Markalaşmaya, tasarıma,
pazarlamaya daha fazla emek harcamalıyız.
Bu alanlarda insan kaynağı sağlamalıyız.
Buralarda belediye olarak üzerimize
düşeni yapmaya hazırız. Şehir olarak
bir bütün olmak durumundayız.
Bazı   şeyleri siyasetin dışına taşımak
zorundayız. Zaman ayrışma değil, birlikte
hareket etme zamanı. Biz üzerimize
düşeni herkese saygı duyarak yapmaya
hazırız. Bu yolda bize güvenmeniz,

inanmanız yeterli” diye konuştu.  
İZTO Yönetim Kurulu Başkanı

Mahmut Özgener ise Türkiye ve İzmir için
stratejik bir alan olan mobilya sektörünü
tüm yönleriyle değerlendirmek ve
geleceğine birlikte yön vermek istediklerini
söyledi. Özgener, “Bugün ülkemiz, mobilya
sektöründe küresel ölçekte söz sahibi
ülkeler arasında yer alıyor. Bu önemli
başarı, kaliteli üretim gücümüz,
pazarlardaki değişen ihtiyaçlara hızla uyum
sağlayabilmemiz, pazar çeşitlendirmesi
konusundaki stratejik yaklaşımımız ve

tasarım alanındaki yetkinliğimiz sayesinde
mümkün oldu. Ülkemizin ve kentimizin
sektördeki güçlü konumunu koruyabilmesi
ve daha ileri taşıyabilmesi için ihracat
odaklı planlamalarını yenilemesi ve daha
kararlı adımlar atması gerektiği
kanaatindeyiz” dedi.

‘Dünyada ilk 10’da’
Türkiye Mobilya Dernekleri

Federasyonu Başkanı ve Türkiye
İhracatçılar Meclisi Başkan Vekili Ahmet
Güleç de yaptığı konuşmada şunları
söyledi: “Bu sektörün diğer sektörlerden
farkı, sürekli ihracatla büyüyerek, dünyada
bir Türkiye mobilyası algısı oluşturması.
Türkiye mobilya sektörü aslında küçük
atölyelerle başlayıp, dünyanın ilk 10 ülkesi
arasına girdi. Bu sektör tamamen
girişimcilik hikayesi.”

Ege Mobilya Kağıt ve Orman Ürünleri
İhracatçılar Birliği Yönetim Kurulu Başkanı
Ali Fuat Gürle de tasarım ve markalaşmanın
önemine değinerek, “Birlik olarak
ülkemizin en kapsamlı ve en ses getiren
tasarım yarışmasını düzenliyoruz. Ezber
bozan bir tasarım yarışması. Tasarımcıyı
sanayici ile buluşturuyoruz. Ege Mobilya
Birliği olarak sektörel ticaret heyetleri
yapıyoruz. Üniversitelerle iş birliğine önem
veriyoruz” dedi. HABER MERKEZİ

İzmir, mobilya için
birlik olmak zorunda 
“Mobilya Sektör Buluşmaları”na katılan Başkan Cemil Tugay, mobilya sektörünün potansiyele 
sahip olduğunu belirterek “Markalaşma, tasarım ve pazarlamaya emek harcamalıyız” dedi 

BAŞKAN TUGAY MOBİLYA SEKTÖRÜNÜN GELECEĞİNE YÖN VERECEK FORMÜLLERİ ANLATTI

‘Dünya’nın desteği Dikili OTB’ye
Türkiye ve Avrupa’nın en büyük teknolojik

sera üslerinden biri olan Dikili Jeotermal Isıtmalı
Sera Organize Tarım Bölgesi’nin Dünya
Bankası’ndan alacağı 30 milyon dolarlık destek,
projenin potansiyeli göz önünde bulundurularak
65 milyon dolara çıkarıldı. İzmir Ticaret Odası
Yönetim Kurulu Başkanı Mahmut Özgener,
böyle bir desteğin İzmir için tarihi önem
taşıdığına dikkat çekerek, kentin tarımda
yepyeni bir döneme geçeceğini ifade etti.

Dikili Jeotermal Isıtmalı Sera Organize
Tarım Bölgesi’nin, Türkiye’de Dünya Bankası
finansmanı ile desteklenen tek Organize Tarım
Bölgesi olduğuna dikkat çeken İzmir Ticaret
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Mahmut
Özgener, “Dünya Bankası tarafından
başlangıçta 30 milyon dolar olarak
sağlanan finansman desteği, projenin
büyüklüğü ve potansiyeli göz önünde
bulundurularak 65 milyon dolara
çıkarıldı. Bu destek, projeye
duyulan güvenin en önemli
göstergesi. Böyle bir yatırımın
kentimizde yapılmasından
dolayı büyük mutluluk

duyuyoruz” dedi.
Özgener, Dikili OTB’nin, tarım dışı arazilerin

modern tarım üretimine kazandırılması,
yenilenebilir enerji kullanımı, yüksek istihdam
kapasitesi ve çevreci yaklaşımıyla sadece
Türkiye’de değil, Avrupa’da da tarımsal üretimde
öncü bir model olmayı hedeflediğini söyledi.

İzmir Ticaret Odası Yönetim Kurulu Üyesi
ve Dikili Jeotermal Isıtmalı Sera OTB Yönetim
Kurulu Başkanı Mehmet Şahin Çakan, “25
Temmuz Cuma günü yayınlanan ‘Dikili OTB
Kapsamında Altyapı Yapım İşleri (Atık Su,
Yağmur Suyu, Kullanma Suyu, Elektrik ve

Telekomünikasyon, Kuşaklama Kanalı, Sanat
Yapıları) ile Jeotermal Şebekeler ve Isıtma
Sistemleri Yapım İşi’ ihalesi ile projenin

altyapı çalışmaları tamamlanacak. Böylece,
OTB katılımcılarının üretime
başlaması için gerekli zemin
hazırlanacak. Çalışmalarımıza
hızla devam ediyoruz, hedefimiz
projeyi en kısa sürede
tamamlayarak ilk
mahsullerimizi toplamak” dedi.
HABER MERKEZİ

Pamuk üretim alanlarındaki pamuk unlu bitine
karşı açıklama yayınlayan İl Tarım ve Orman
Müdürlüğü, dikkatli olunması uyarısında
bulundu. Aydın İl Tarım ve Orman Müdürlüğü
açıklamasında "Pamuk unlu biti zararlısı için
kimyasal mücadele, kültürel mücadele ve
münavebe birlikte uygulandığında zararlının
popülasyon yoğunluğu azaltılabilir. Bu sebeple
pamuk üretim alanları tarla kenarları düzenli
kontrol edilmeli, zararlıda unlanma artmadan
mücadeleye başlanmalı" ifadeleri yer aldı. İHA

Pamuk üreticisine
'unlu bit' uyarısı

Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası’nın
açıkladığı 300 baz puanlık faiz indirimi kararına
Aydın Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği
Başkanı Muhammet Ali Künkcü’den destek
geldi. Faizlerin yüzde 43 seviyesine çekilmesini
olumlu değerlendiren Künkcü, yüksek faiz
oranlarının esnaf ve sanatkârların krediye
erişimini zorlaştırdığını belirterek, "Ekonomik
dengelerin sağlanması adına bu adımın,
enflasyonla mücadeleyle eş güdümlü olarak
devam etmesini temenni ediyoruz" dedi. İHA

Faiz indiriminde 
devamlılık olmalı

AYDIN AYESOB

Manisa İl İstihdam ve Mesleki
Eğitim Kurulu’nun 2025 yılı 3.
Olağan Toplantısı’nda konuşan
Çalışma ve İş Kurumu İl Müdürü
Günseli Kervan Tufan 2025 yılı ilk
altı ayında sunulan hizmetler
kapsamında; 41 bin 519 kişiye
bireysel iş ve meslek danışmanlığı
yapıldığını, 6 bin 797 işyeri ziyareti
gerçekleştirildiğini, kamu ve özel
sektörde toplam 12 bin 767 kişinin
işe yerleştirilmesine aracılık
edildiğini aktardı. Özel politika
gerektiren gruplara yönelik İş Gücü
Uyum Projesi kapsamında da 84
programla 3 bin 444 kişi istihdam
sürecine dahil edildi. Tufan, yılın ilk
6 ayında 15 bin 755 kişinin işsizlik
ödeneğinden faydalandığını da
sözlerine ekledi. İHA

6 ayda 12 bin 767 
kişi işe yerleştirildi

İŞKUR 

Manisa Bağcılık Araştırma
Enstitüsü’nün koleksiyon
parselinde yer alan 12 asmalık
Bronx Seedless üzüm çeşidinde
halk arasında "çilek üzümü"
olarak bilinen ürünün hasadına
başlandı. Enstitü Yetiştirme
Tekniği Bölümü Ziraat Yüksek
Mühendisi Mustafa Sacit İnan,
her yıl özellikle bilen üreticiler
tarafından çilek üzümünün
hasadının sabırsızlıkla
beklendiğini kaydederek, "Çilek
üzümü aslında eski bir üzüm
çeşididir. 1919 yılında New
York'ta Cornell Üniversitesi'nde
başlayan melezleme çalışmaları
ile elde edilmiş bir üzüm çeşididir.
En önemli özelliği çilek aromasına
sahip olması " diye konuştu. İHA

'Çilek üzümü' 
hasadı başladı

MANİSA

Kamuoyunda ekonomi
yönetimine duyulan güven
yeniden tartışma konusu oldu.
İktidara yakınlığıyla bilinen
GENAR’ın Temmuz ayı
araştırmasında, katılımcılara
ekonomi yönetimine duydukları
güven soruldu. Ankette,
"ekonomi yönetimine hiç
güvenmiyorum" diyenlerin oranı
yüzde 26 olurken,
"güvenmiyorum" diyenler yüzde
29.2 ile ilk sırada yer aldı. "Ne
güveniyorum ne güvenmiyorum"
diyenlerin oranı yüzde 19.9,
"güveniyorum" diyenlerin oranı
ise yüzde 20.8 olarak belirlendi.
"Çok güveniyorum" diyenlerin
oranı ise yüzde 4.1’de kaldı.
HABER MERKEZİ

Bakan Şimşek’e 
güven yüzde 4

ARAŞTIRMA

6 26 Temmuz 2025 Cumartesi EKONOMİ

Ödemiş’te meydana gelen orman yangınının
ardından üreticilerin yaşadığı zararları
değerlendirmek ve ortak çözüm yolları geliştirmek
amacıyla düzenlenen "Kardeş Borsalar İstişare
Toplantısı", Aydın Ticaret Borsası ev sahipliğinde
gerçekleştirildi.

Toplantının ana gündem maddesini, yangın
felaketinin ardından üreticilerin karşılaştığı kayıpların
telafisi, bölgenin yeniden ayağa kaldırılması ve
tarımsal üretimin sürdürülebilirliğinin sağlanması
oluşturdu. Bu kapsamda, üreticilerin
mağduriyetlerinin giderilmesi ve yerel düzeyde
koordinasyonun güçlendirilmesi konularında fikir
birliğine varıldı. Toplantının ardından açıklama
yapan Aydın Ticaret Borsası Yönetim Kurulu

Başkanı Fevzi Çondur; "Kardeş borsalar olarak bu
zorlu süreçte üreticimizin yanındayız " dedi. Toplantı
sonunda, üreticilerle doğrudan temas kurulması,
yangın sonrası hasar tespit çalışmalarının ve destek
süreçlerinin yakından takip edilmesi ile ortak
tarımsal projelerin geliştirilmesi konularında işbirliği
mesajları verildi.

Toplantıya, Aydın Ticaret Borsası Yönetim
Kurulu Başkanı Fevzi Çondur, Ödemiş Ticaret
Borsası Yönetim Kurulu Başkanı A. Latif Aka ve
Alaşehir Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı
Hüseyin Soygür başkanlık ederken, Aydın Ticaret
Borsası Meclis Başkanı A. Bahri Erdel, Alaşehir
Ticaret Borsası Meclis Başkanı Nazmi Sağlam ve
beraberlerindeki heyetler de katılım sağladı. İHA

Kardeş borsalar Aydın’da 
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Balıkesir Büyükşehir Belediye
Başkanı Ahmet Akın’ın tarımsal
kalkınma hedefi doğrultusunda
başlattığı yüzde 100 hibeli tohum
desteği, Balyalı üreticilere can suyu
oldu. İlk kez dağıtılan yerli ve yüksek
verimli Badalan fasulyesi tohumlarıyla
toprakla buluşan çiftçiler, hasat
döneminde elde ettikleri kaliteli ve bol
ürünle büyük sevinç yaşadı

Balıkesir Büyükşehir Belediye
Başkanı Ahmet Akın’ın çiftçiyi üretime
teşvik etmek ve tarımsal kalkınmayı
sağlamak için Balyalı çiftçilere ilk defa
yüzde 100 hibeli olarak dağıttığı
Badalan fasulyesi tohumları toprakla
buluştu. Dünya Çiftçiler Günü’nde
dağıtılan bin 500 kilogram Badalan
fasulyesi tohumları Sınırlı Sorumlu
Dörtyol Köyü Tarımsal Kalkınma
Kooperatifi üyeleri tarafından 272
dekar alanda yetiştirildi. Balıkesir
Büyükşehir Belediyesinin ekiminden
hasadına kadar her anlamda destek
sağladığı Badalan fasulyesi tohumları,
toprağın bereketini artırdı. Başkan
Akın’a sağladığı desteklerden dolayı
teşekkür eden Balyalı çiftçiler,
“Mahsuller çok verimli ve kaliteli.
Emeğimizin karşılığını aldığımız için

mutluyuz.” diyerek memnuniyetlerini
dile getirdiler.

Üretim gelişiyor
“Köylerimizde ekilmedik toprak

bırakmayacağız” diyerek toprağını terk
eden çiftçilere umut olan Başkan Akın,
“Balıkesir Büyükşehir Belediyesi
olarak çiftçilerimizin daima yanındayız.
İlk kez yüzde 100 hibeyle Badalan
fasulyesi tohumu dağıttık ve yüksek
kaliteli ürünlerin hasadı başladı.

Çiftçilerimizin mutluluğu bizleri de
mutlu ediyor. Tarım ve hayvancılığın
merkezi olan memleketimizde üretimi
geliştiriyor, çiftçimize her türlü desteği
sağlıyoruz. Ben, tüm çiftçilerimize
verimli ve bereketli bir sezon
diliyorum.” ifadelerini kullandı.

Balıkesir Büyükşehir Belediyesi
Kırsal Hizmetler Daire Başkanlığınca
ekimden hasada kadar her alanda teknik
destek aldıklarını söyleyen Hanife Evci,
“Ahmet Başkan’ımızdan Allah razı

olsun. Bize çok güzel imkânlar sundu.
Mahsuller çok verimli ve kuvvetli.
Bizler de çalışıyoruz, emeğimizin de
karşılığını alıyoruz. Tabii bu imkânlar,
verimler Ahmet Başkan’ımızın bize
sağladığı desteklerden geliyor.”
ifadelerini kullandı. Badalan
fasulyesinin veriminin yüksek
olduğunu söyleyen çiftçi Emine
Çarmıklı, “Çok memnunuz. Ahmet
Başkan’ımız bu tohumları bize bedava
verdi. Çok verimli oldu. Dördüncü
hasadı yapıyoruz ve ona rağmen
kovalar yerden kalkmıyor. Mahsulün
kalitesinden de çok memnunuz. Allah
razı olsun.” sözleriyle memnuniyetini
dile getirdi.

Çarmık Mahallesi Muhtarı Yücel
Tonel, “Hasat dönemimiz başladı.
İnşallah verimli bir yıl geçiririz. Ahmet
Başkanımızın liderliğinde Balıkesir
Büyükşehir Belediyemizin de
destekleriyle bu yıl tohumlarımızı
yüzde 100 hibeli olarak aldık. 

Çok verimli bir sezon başladı.
İnşallah bu şekilde çok daha güzel,
bereketli olacak. Ben Büyükşehir
Belediye Başkanımız Ahmet Akın’a
sonsuz teşekkürlerimi sunuyorum.”
ifadelerini kullandı. HABER MERKEZİ 

Manisa Büyükşehir Belediyesi park,
okul bahçeleri ve mahallelerde yüzme
havuzlarını çocuklarla buluşturuyor.
Büyükşehir Belediyesi’nin, çocukların yaz
tatilinde keyifle zaman geçirmesi için
başlattığı ‘Havuzlar Bizden, Mutlu Gülüşler
Sizden’ projesi ile çocuklar hem spora
teşvik ediliyor hem de sosyalleşiyor.
Ücretsiz, güvenli ve eğlenceli portatif
yüzme havuzlarında 6-13 yaş arası
çocuklar, uzman eğitmenler eşliğinde suyla
buluşuyor ve sıcak yaz günlerinde
serinleyerek birlikte, eğlenceli zaman
geçiriyor.

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı
Besim Dutlulu, yaz aylarında artan
sıcaklara dikkat çekerek, “Yaz sıcaklarının
özellikle çocuklarımızı olumsuz etkilediği
bugünlerde, onların serinleyebileceği ve
güvenle vakit geçirebileceği ortamlar

oluşturmak çok kıymetli. Bu projeyle hem
yüzme öğrenmelerini teşvik ediyor hem de
yaz tatillerini mutlu anlarla geçirmelerini
istiyoruz. Onların gülüşü, bizim en büyük
motivasyonumuz” dedi.

Çocuklara mutlu ve sağlıklı bir yaşam
sunmak için çalıştıklarını belirten Manisa
Büyükşehir Belediyesi Sosyal Hizmetler
Dairesi Sosyal Projeler ve Gençlik Spor
Şube Müdürü Müjde Günderen,
“Başkanımız Besim Dutlulu, çocukların
mutluluğunu çok önemsiyor. Bizler de
çocuklarımız için en iyisini yapmak için
çalışıyoruz. Portatif havuzlarımızda uzman
eğitmenlerimizle çocukların,  güvenli ve
eğlenceli bir yaz tatili geçirmesini istiyoruz.
Aynı zamanda hem sosyalleşmelerini hem
de spor kültürünün oluşmasını ve sağlıklı
bir yaşam sürmelerini amaçlıyoruz” dedi.
SİMGE AKBULUT

YÜZDE YÜZ HİBELİ TOHUM DESTEĞİ, ÇİFTÇİYE CAN SUYU OLDU

Üreticiye tam destek 

Manisa’da yüzme bilmeyen kalmıyor

İzmir Tiyatro Durağı'nın hazırladığı ve Ege Saati
sponsorluğunda “Kabullenme – Dissosiyatif” yeni web
dizisinin ilk bölümün çekimleri tamamlandı. Psikolojik
gerilim türünde öne çıkan web dizisi Kabullenme, yeni
bölümü “Dissosiyatif” ile izleyiciyi insan zihninin kırılma
noktalarında dolaştırıyor. Yönetmen koltuğunda Anıl
Şeddadi’nin oturduğu bu bölüm, güçlü kurgusu ve
çarpıcı atmosferiyle dikkat çekiyor. Gece uykusundan
çalınan gerçeklik ve zihnin karanlık sokaklarında
kaybolan bir kadın... Serap karakterine hayat veren
başrol oyuncusu, duygusal derinlik ve içsel çatışmaları
beden diliyle ustaca yansıtıyor. Bu performans, dizinin
atmosferini daha da inandırıcı kılıyor. HABER MERKEZİ 

Psikolojik gerilimde yeni dönem 
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) İngiltere Birliği,
Türkiye’de yaşanan hukuksuzluklara ve muhalif
belediye başkanlarına yönelik yargı baskılarına dikkat
çekmek amacıyla  İngiltere İşçi Partisi’nin Londra’daki
Genel Merkezi önünde protesto yaptı. Açıklama yapan
CHP İngiltere Birliği, “Türkiye’de otoriterliğe direnen
ağır bedeller ödeyen milyonlarca vatandaş, Avrupa’nın
dört bir yanındaki ilerici seslerden dayanışma bekliyor.
Çünkü demokrasi dayanışmayla yaşar. Parti Genel
Başkanımız Sayın Özgür Özel'in de vurguladığı gibi,
Türkiye'de yaşananlar sadece "iç meseleden ibaret"
olarak reddedilemez.  İngiliz İşçi Partisi’nin sessizliği
tarihi bir hatadır” ifadeleri yer aldı.HABER MERKEZİ 

CHP’den Londra’da protesto

Antik kentte kazı 
çalışmaları sürüyor

Balıkesir’in Edremit ilçesinde
bulunan Antandros Antik
Kenti’nde bu yılki kazı çalışmaları,
rekor sıcaklıklara rağmen hız
kesmeden devam ediyor. Kazılar,
Kazı Başkanı Prof. Dr. Gürcan
Polat liderliğinde
gerçekleştiriliyor. Bu sezonki kazı
çalışmaları vaftizhanenin 
doğu ve güneyinde yeni açılan iki
açmada sürdürülüyor.
Çalışmaların, vaftizhanenin
çevresindeki antik yapılaşmayı
ortaya çıkarmaya yönelik olduğu
belirtildi. Bunun yanı sıra,
vaftizhanenin duvarlarını süsleyen
fresklerde restorasyon,
konservasyon ve temizlik
çalışmaları da devam ediyor. İHA 

Temel ilk yardım 
eğitimi verildi

AYDIN 

BALIKESİR 

Evde bakım hizmetinden
26 bin hane yararlandı

Muğla Büyükşehir Belediyesi
vatandaşların sağlığı için evde bakım
hizmeti ile bugüne kadar il genelinde
26 bin 430 haneye misafir oldu. Kıyı
Ege Belediyeler Birliği ve Muğla
Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet
Aras yerel yönetimler olarak şehri
koruyan, geleceğe taşıyan hizmetlerin
yanında vatandaşlara dokunan, onları
düşünen projeleri de hayata
geçirdiklerini, bunların en
önemlilerinden biri olan evde bakım
hizmeti ile vatandaşların sağlığı,
sıhhati, huzuru ve mutluluğu için
yanlarında olduklarını söyledi. Ayrıca
ekipler talep doğrultusunda yatağa
bağımlı ve sağlık sorunu yaşayan
vatandaşların saç-sakal tıraşıgibi
ihtiyaçlarını da karşılıyor.İHA 

MUĞLA

Aydın Ticaret Odası (AYTO),
üyelerinin ilk yardım konusundaki
farkındalığını artırmak amacıyla Temel
İlk Yardım Eğitimi düzenledi.
Eğitimde, kalp krizi, boğulma ve
kanama gibi acil durumlarda
uygulanması gereken doğru
müdahale yöntemleri hem teorik hem
de uygulamalı olarak aktarıldı. Sağlık
alanında uzman eğitmenler tarafından
verilen programda, katılımcılara acil
durumlarda soğukkanlılıkla hareket
etmenin ve doğru teknikleri
uygulamanın önemi vurgulandı.
AYTO Genel Sekreteri İlknur
Kahraman, ilk yardım bilgisinin hayat
kurtarıcı olabileceğini belirterek, bu tür
eğitimlerin yaygınlaştırılmasının  katkı
sağlayacağını ifade etti. İHA 

Balıkesir
Büyükşehir
Belediyesi’nin
yüzde 100
hibeli tohum
deteği sonrası
hasat yapan
üreticiler
aldıkları kaliteli
ve bol ürünle
büyük keyif
yaşadı. 

Turgutlu Belediyesi, “Üniversite Tercih
Merkezi” projesiyle bu yıl da gençlerin
tercih dönemlerinde yanında olacak. Eski
Belediye Binasında kurulacak tercih
merkezinde 30 Temmuz - 11 Ağustos
tarihleri arasında ücretsiz danışmanlık
hizmeti verilecek. Üniversite sınavlarında
alınan puan kadar tercihlerin doğru ve
uzman bir bakış açısıyla yapılmasının da
oldukça önemli olduğunu belirten
Turgutlu Belediye Başkanı Çetin Akın,
“Büyük bir emekle üniversite hayali için
çaba gösteren gençlerimizin her zaman
olduğu gibi tercih döneminde de yanında
olmak istedik”dedi. HABER MERKEZİ 

Turgutlu Belediyesi gençlerin yanında
Edremit Belediyesi Yükseköğretim
Kurumları Sınavı (YKS) sonuçlarının
açıklanmasının ardından üniversite tercihi
yapacak olan adaylara ücretsiz tercih
danışmanlık hizmeti sunuyor. İstanbul
Aydın Üniversitesi işbirliğiyle hayata
geçirilen hizmet kapsamında, uzman
rehber öğretmenler ve psikolojik
danışmanlar 23 Temmuz – 11 Ağustos
2025 tarihleri arasında 10.00 – 17.00
saatleri arasında adaylara birebir
danışmanlık veriyor. Adaylar, hedeflerine
en uygun bölüm ve üniversiteyi seçmeleri
konusunda profesyonel destek
alabiliyorlar.  HABER MERKEZİ 

Edremit’ten danışmanlık hizmeti

Manisa Büyükşehir Belediyesi’nin “Havuzlar Bizden, Mutlu
Gülüşler Sizden” projesiyle çocuklar yüzmenin keyfini çıkartıyor.

726 Temmuz 2025 CumartesiHABERLER
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Voleybol maçları Alsancak’ta
TVF Kadınlar 1. Ligi’nden, Sultanlar Ligi’ne yükselen Göztepe
Voleybol’da önemli bir gelişme yaşandı. İzmir ekibi, yeni
sezonda maçlarını Alsancak Atatürk Spor Kompleksi'nde
oynayacağını  sosyal medya hesaplarından açıkladı. Konuyla
ilgili sarı-kırmızılı kulüpten yapılan paylaşımda, "2025-2026
Vodafone Sultanlar Ligi’nde Voleybol A Takımımız maçlarını
Alsancak Atatürk Spor Kompleksi'nde oynayacak" denildi.İHA

8

Kadrosunu yeni isimlerle güçlendiren sarı kırmızılı takım bugün Gürsel
Aksel Stadı’nda Antalyaspor ile hazırlık maçı oynayacak. Yeni
transferlerin görücüye çıkacağı mücadele saat 20.45'te başlayacak 
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Transfer yasağı ile birlikte kadrosunda
büyük gel-gitler yaşayan Altay'da stoper Sefa
Özdemir'in geçtiğimiz günlerde yönetimden
alacağını tahsil etmek için İstanbul'a gidip
birkaç gün takımdan ayrı kaldığı öğrenildi.
Siyah-beyazlıların ödeme yapmasının ardından
savunma oyuncusu Sefa'nın İzmir'e dönerek
takıma katıldığı bildirildi. İki genç stoperi Yunus
Efe ve Kuban'ın yuvadan uçmasıyla defans
hattında kayıp yaşayan siyah beyazlılar, Sefa'yı
kadroda tutarak rahatladı. Bu arada takımdan
ayrılan isimlerden sol bek Yusuf Tekin,
Çankaya FK ile 2 yıllık sözleşme imzaladı. Öte
yandan hafta sonunu izinli geçirecek Altay,
pazartesi günü çalışmalarına başlayacak.
Siyah-beyazlılar, 2 Ağustos'ta
Afyonkarahisar'da kampa girecek. İzmir ekibi
18 Ağustos'ta ise Kırgızistan'a giderek 13
günlük kamp yapacak. 

Altay'da geçen sezon çapraz bağ sakatlığı
yaşayan Ceyhun Gülselam, takımdan ayrı
bireysel çalışmalarını sürdürüyor. Bununla
birlikte Altay'da yönetimin olağanüstü genel
kurul kararı alması için Sinan Kanlı önderliğinde
imza kampanyası resmen başladı.
Alsancak'taki İzmir 21'inci Noterliği'nde
başlatılan kampanyanın ilk gününde 45 imza
toplandığı öğrenildi. Kampanyaya eski
başkanlardan Ayhan Dündar da katıldı. İmza
sayısının 148'e ulaşması halinde yeterli imzanın
toplanmış olacağı belirtildi. Altay Başkanı
Yüksel Gürüz, "Ben 115 kişinin oyu ile seçilmiş
bir Altay sevdalısıyım. İstifa etmeyeceğimi,
sonuna kadar Altay'ın menfaati için
savaşacağımı bilin lütfen. Kimin arkasında
olacağınız sizin seçiminiz. Ben görevimim
başındayım ve Altay'a zarar verilmesine izin
vermem" dedi. HABER MERKEZİ

TFF 3. Lig 4. Grup’ta yeni sezona iddialı bir
giriş yapmak isteyen Karşıyaka, transfer
çalışmalarını tüm hızıyla sürdürüyor. Dış
transferde Erol Zöngür, Alpay Eroğlu,
Mehmet Güneş, Mücahit Arslan, Hamza
Küçükköylü, Harun Kaya ve Tunay Meral
ile anlaşan yeşil-kırmızılılar, altyapıdan
yetişen Berat Şahin ve Selim Demirci ile de
profesyonel sözleşme imzaladı. Transfere
ara vermeyen İzmir ekibi, son olarak
Menemen FK forması giyen 25 yaşındaki

futbolcu Erhan Öztürk’ü kadrosuna
kattığını duyurdu. Konuyla ilgili kulüpten
yapılan açıklamada, "Kulübümüz,
geçtiğimiz sezon Menemen FK forması
giyen 25 yaşındaki kanat oyuncusu Erhan
Öztürk ile anlaşmaya varmıştır. Erhan
Öztürk’e hoş geldin diyor, yeşil-kırmızı
armamız altında başarılarla dolu bir sezon
diliyoruz" denildi. Erhan, geçen sezon
Menemen formasıyla 2'nci Lig'de 32 maça
çıkıp, 2 gol kaydetti. İHA

Altay’da Sefa
Özdemir döndü  

Karşıyaka, Erhan Öztürk ile imzaladı

Arkas Spor, Nejat’ı
kadrosuna kattı

Kayseri ElitVoleybolKulübü
alt yapısından yetişen 2007
doğumlu başarılı sporcu Nejat
Efe Yavuz; İzmir Arkas Spor'a
transfer oldu. Daha önce yine alt
yapısından yetiştirdiği Yılmaz
Üner'i Fenerbahçe'ye gönderen
Kayseri Elit Voleybol Kulübü; alt
yapıya yaptığı yatırımların
karşılığını alıyor. Kulüpten
yapılan açıklamada; "Kulüp alt
yapımız her sene tüm
kategorilerde Türkiye Finallerine
katılabilme başarısı gösterdiği,
çok yetenekli ve başarılı bir alt
yapıya sahip olduğumuz
tescillenmiştir. Çok yakın
zamanda da başka

sporcularımızın Türkiyemizin
başarılı kulüplerine transfer
haberlerini duyacaksınız"
ifadeleri kullanılırken, Nejat Efe
Yavuz'a bundan sonraki voleybol
kariyerinde başarılar dilendi.
SMS Grup Efeler Ligi
ekiplerinden Arkas, 2025/2026
sezonundan itibaren ligden
çekileceğini açıklamıştı. 

Arkas Spor Kulübü, bu
sezondan itibaren 1. Lig’de
“Yetiştirici Kulüp” kimliğine geri
döneceğini belirtmişti.
Kararından ısrarlı olan İzmir
ekibinin önümüzdeki sezon nasıl
bir yol haritası çizeceği merak
konusu. HABER MERKEZİ
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Yeni sezonda Süper Lig’de yine
Avrupa hedefi ile mücadele etmek
isteyen Göztepe bugün ilk kez
taraftarının karşısına çıkacak. Sarı-
kırmızılılar yeni sezon hazırlıkları
kapsamında bugün özel maçta Süper
Lig'deki rakibi Antalyaspor'la evinde
karşı karşıya gelecek. Gürsel Aksel
Stadı'nda oynanacak müsabaka saat
20.45'te başlayacak. Sezon öncesi
önemli bir prova gerçekleştirecek
Göztepe'de yeni transferler sağ bek
Arda Okan, stoper Godoi, orta saha
Rhaldney, sol kanat Cherni, golcüler
Sabra ve Janderson ilk kez taraftarın
önünde oynama heyecanını
yaşayacak.

Sarı kırmızılı takımda transferin en
gözde oyunsu olan Brezilyalı golcü
Romulo Cardoso ise olası bir satış
durumuna göre maçta riske
edilmeyecek. Karşılaşmanın bilet
fiyatları 1'inci kategori bin 250, 2'nci
kategori bin, 3'üncü kategori 500,
4'üncü kategori 400, 5'inci ve 6'ncı
kategori ile misafir tribünü 200 TL
olarak belirlendi. Göztepe'nin yeni
formaları da ilk kez taraftarın
beğenisine sunulacak. 

Öte yandan İzmir ekibi, şimdi de
orta saha için Fransa Lig 2
ekiplerinden Grenoble’da top
koşturan Junior Olaitanile her konuda
anlaşmaya vardığı iddia edildi. 23

yaşındaki oyuncunun sarı-kırmızılı
ekibe gelmesini Teknik Direktör
Stanimir Stoilov’un çok istediği ifade
edildi. Fransız ekibiyle Göztepe
arasındaki son detayların karara
bağlanmasının ardından resmi
imzaların atılması bekleniyor. Sürecin
olumlu bir şekilde ilerlemesi halinde
Beninli oyuncu, kısa bir süre
içerisinde İzmir’e geleceği vurgulandı.
Fransa Lig 2’de 83 maça çıkan Junior
Olaitan, 7 gol ve 7 asist kaydetmeyi
başardı. İlk olarak 2021’de  Benin Milli
Takımı’nın formasını giyen 23
yaşındaki futbolcu, 32 maça çıkıp, 4
gol kaydetmeyi başardı.
HABER MERKEZİ

TÜRKİYE Basketbol Ligi ekiplerinden Göztepe,
transfer çalışmalarına devam ediyor. Balıkesir BŞB'li
forvet Eray Büyükcangaz, Konya BŞB'li pivot Koralp
Türk, Bodrumsporlu forvet Can Esen ve skorer Fatih
Cantitiz'i kadrosuna dahil eden sarı-kırmızılılar,

Amerikalı oyun kurucu Jordan
Barnes ile anlaşmaya vardı.
Kulüpten Barnes transferiyle
ilgili yapılan açıklamada,
"Göztepemiz, Jordan Barnes
ile anlaşmaya varmıştır. 1.78
metre boyunda, 27 yaşındaki
Amerikalı oyun kurucu,
basketbol kariyerine NCAA'de
Indiana State Üniversitesi'nde
başladı. Almanya ve İspanya
liglerinde gösterdiği başarılı
performansların ardından,

geçtiğimiz sezonu Türkiye Basketbol Ligi
ekiplerinden Pizza Bulls'ta geçiren Barnes, burada
maç başına 20.9 sayı, 6.4 asist, 4.3 ribaund
ortalamaları yakaladı. Jordan Barnes'a kulübümüze
hoş geldin diyor, sarı-kırmızı formayla başarılı bir
sezon geçirmesini diliyoruz" ifadelerine yer verildi.

Potada Jordan
Barnes ile anlaştı
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